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Zápis 
z jednání Rady města Bělá p. B. č. 18/2015 konaného dne  3. 6. 2015 od 15:35 hodin v kanceláři pana starosty MěÚ 
Bělá pod Bezdězem. 
 
Přítomni: 
Ing. Milan Lomoz, starosta 
J. Tošovská, místostarostka      Jan Sýkora, člen rady 
Libor Šimůnek, člen rady       Radek Pelc, člen rady 
Mgr. Iva Machková, člen rady 
 
Omluven: Lukáš Voleman, člen rady          
 
Ostatní přítomní: Bc. Zdeněk Krenický, tajemník MÚ 
 
Při zahájení jednání rady bylo přítomno 6 členů rady. Rada města Bělá p. B. byla usnášeníschopná. 
 

Program jednání a stanoviska rady: 
 
 

1. Program jednání 
O předloženém programu jednání bylo hlasováno.      

Hlasování 6-0-0 (usnesení č.283/2015) 
 
 

2. Kontrola usnesení – na vědomí 
 
Diskuze: 
Odkup sochy sv.Jana od Lesů ČR 
L. Šimůnek – chtěl bych požádat, aby to bylo prověřeno a provedena urgence - termín je 30. 9. 2014.    
Svah pod garáží p. ……….. 
Ing. M. Lomoz – fy. Eurovia v rámci projektu Mělnická pod svahem vystavěla opěrnou zeď. Paní ……..  má strach, 
že svah se sesune dolů. Byly navrženy dvě varianty: 1. vysypat hlínou a 2. vylít betonem. 
Pokud se to vysype hlínou, mělo by to být dostačující, což potvrdil i stavbyvedoucí firmy.  
   
V 15,52 se k  jednání RM připojil M. Šimon, vedoucí RaMM, aby podal komentář k materiálu. 
 
3. RaMM  
Majetek 

           
a) Žádost o odkoupení nebo pronájem části pozemku p. č. 2240/1 v k. ú. Bělá pod Bezdězem -  pan ………, Dlouhá 
563, Bělá pod Bezdězem zažádal dne 29.5.2015 o odkoupení popřípadě pronájem malé části pozemku p.č. 2240/1 o 
výměře cca 8 m2 v k.ú. Bělá pod Bezdězem. Jde o část lesního pozemku mezi domy manželů ………..  a žadatele 
pana …………, z důvodu umístění zastřešeného parkování vozidel u jeho domu.  
   

            Hlasování 4-1-1 (usnesení č.284/2015)  
Diskuze: 
RM navrhuje změnu usnesení -  souhlasí/nesouhlasí s prodejem na nedoporučuje prodej a zároveň materiál žádá 
předložit k jednání ZM. 
 
4. MKZ  
 
 a) Informace k prezentaci dobrovolných hasičů při akci Setkání rodáků a přátel města Bělá pod Bezdězem  
 
             Hlasování 6-0-0 (usnesení č.285/2015) 
5. TS 
 
a) Provozní řád koupaliště. 
            Hlasování 6-0-0 (usnesení č.286/2015) 
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6. Ostatní 
 
a) Přijetí darů – „ Balónové hemžení“ 
            Hlasování 6-0-0 (usnesení č.287/2015) 
 
b) Národní zahájení Dnů evropského dědictví 2015 
            Hlasování 6-0-0 (usnesení č.288/2015) 
 
 
Diskuze: interpelace od občanů 
 
J. Sýkora - pokácení kaštanů v Hlínovišti  
Ing. M. Lomoz – stromy byla zkontrolovat V. Blažková (ŽP). Všechny kaštany jsou v pořádku – jeden u vlakového 
nádraží je napadený. Nyní se stromy kácet nemohou, jelikož je vegetační období. 
J. Sýkora - -kdo vlastní cestu od Vazačky k novému areálu na Vrchbělé? Cesta není přístupná veřejnosti. 
J. Tošovská – tato cesta vede průmyslovým areálem a zadní brána tohoto areálu je zamčená. Areál je hlídán ostrahou, 
protože v areálu mají firmy uskladněný materiál a tuto ostrahu si majitelé firem hradí sami. 
Ing. M. Lomoz – chtěli bychom posunout plot, aby se kolem areálu dalo projíždět na Vrchbělou 
J. Sýkora - je možné upravit městskou vyhlášku kvůli nedělnímu klidu? 
Ing. M. Lomoz - město zatím o takové úpravě neuvažuje 
J. Sýkora - kanál u TS a U Sluníčka - požaduji objednat sondu, abychom zjistili, co je kde špatně 
Ing. M. Lomoz – je objednaná kamera + čištění 
J. Sýkora - -natřít plot u pečovatelského domu 
Ing. M Lomoz – TS – to zaplánují do údržby města, přes letní sezónu se plot u pečovatelského domu natře 
J. Sýkora - -auto z TS pro házenou, bude třeba od září pro účely sportovního oddílu 
J. Tošovská – auto je k dispozici pro všechny sportovní oddíly. Víme, že jedno auto je opravdu málo. Auto se střídá 
pravidelně a spravedlivě mezi oddíly.  
J. Sýkora - zákaz vjezdu na cestu u nové cesty na Vazačku, jak jsme pokročili? 
Ing. M. Lomoz – vyjádření ŘSD, který je vlastníkem je: silnici na Vazačku překopat a udělat z ní příkop. Vznikl 
problém se zachováním funkční autobusové zastávky – stále v řešení.  
J. Sýkora - WC u Tipsportu dle platného usnesení převést do provozu města, jak jsme pokročili? 
Ing. M. Lomoz – správce bytů prověřuje lepší nabídku na měření tepla, uklízečka WC zajištěna 
J. Sýkora - lavička pro setkávací místo na Sahaře, na jedné z minulých rad jsme se shodli, jak akce pokročila? 
Ing. M. Lomoz – příští týden Lesy s.r.o. lavičku osadí. 
L. Šimůnek – chtěl bych upozornit na lavičku při cestě na vlakovou zastávku, je ve velmi špatném stavu. 
I. Machková – kdy se začne napouštět městské koupaliště 
Ing. M. Lomoz – koupaliště se začne napouštět zhruba mezi 10. – 15. 6 2015 – koupaliště i v minulých sezónách se 
napouštělo později, aby voda vydržela být čistá co nejdéle přes letní měsíce. 
 
 

  
Usnesení Rady města Bělá pod Bezdězem ze dne 3. 6. 2015 

 
283/2015 Rada města Bělá pod Bezdězem dle § 102 odst. 3 zák. č.128/2000 Sb. o obcích v platném znění schvaluje 

program jednání rady města dne 3. 6. 2015. 
284/2015 Rada města Bělá pod Bezdězem dle § 102 odst. 1 zákona č.128/2000 Sb. o obcích v platném znění 

doporučuje Zastupitelstvu města Bělá pod Bezdězem neschválit prodej části městského pozemku p. č. 
2240/1- lesní pozemek v k. ú. Bělá pod Bezdězem. 

285/2015 Rada města Bělá pod Bezdězem dle § 102 odst. 3 písm. b) zák. č. 128/2000 Sb. o obcích v platném znění 
schvaluje informaci, o způsobu zajištění prezentace dobrovolných hasičů na akci Setkání rodáků a přátel 
města Bělá pod Bezdězem a Není Bělá jako Bělá a nemá proti ní námitek. 

286/2015 Rada města Bělá pod Bezdězem dle § 102 odst. 3 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve 
znění pozdějších předpisů schvaluje změnu provozního řádu pro městské koupaliště v Bělé pod 
Bezdězem dle předloženého znění.  

287/2015 Rada města Bělá pod Bezdězem dle § 102 odst. 2 písm. b) zák. č. 128/2000 Sb. o obcích v platném znění 
schvaluje přijetí darů od níže uvedených firem v dané výši na akci „Balónové hemžení“:   
Jaroslav Cankař a syn – Atmos  20.000,-Kč 
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Dehtochema – TN a.s.   20.000,-Kč 
Josef Nosek     10.000,-Kč 
Anitas     10.000,-Kč 
Jaroslav Ježek      5.000,-Kč 
Mirland s.r.o.      5.000,-Kč 
Pavel Řezáč       2.000,-Kč 

 
288/2015 Rada města Bělá pod Bezdězem dle §102 odst. 3 zák. č.128/2000 Sb. o obcích v platném znění, schvaluje 

účast starosty města Ing. M. Lomoze a místostarostky města Jitky Tošovské na „Národní zahájení Dnů 
evropského dědictví 2015“, které se koná ve dnech 4. – 6. září 2015 v Českém Krumlově i s ubytováním. 

 
 
 
 
Diskuze 
 
Jednání Rady města Bělá p. B. skončilo v 17,00 hodin. Další jednání rady bude 8. 6. 2015 od 15,30 h. v kanceláři pana 
starosty.  
 
 
 
V Bělé pod Bezdězem dne 3. 6. 2015 
 
 
 
 
 

……………………………            .……………………………. 
          Ing. Milan Lomoz                                     Jitka Tošovská  

      starosta města         místostarostka města          


